
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde Sorø Roklub den 
10.10.2024 

Deltagere: Gert Kuhn Iversen (formand), Bo Vilhelmsen (kaproning), Christian Mølvig 
(materielforvalter), Lene Pålsson (kasserer), Anne Ørsted (rochef), Karen (spinner), Mads 
og Valdemar (ungdoms- og kaproer), Kirsten (husforvalter) 
Afbud: Klaus Steffensen (næstformand), Morten Hallgreen (morgenroer) 
Referent: Kirsten Kuhn Iversen 
 
 
Dagsorden 

1. Bemærkninger til dagsorden 

Ingen. 

 

Indlæg fra de enkle bestyrelsesmedlemmer 

2. Formand. Gert Kuhn Iversen 

• Generel info fra HB: Der forhandles om ny strategi for 2026-2030 med DIF. 

Budgetprocessen er sat i forhold til at fastlægge budget til 2025. 

• Ressortområder - arbejdsbeskrivelser – bemærkninger 

Lene går i gang med sin sidste sæson som kasserer for roklubben. 

Klaus sender noget om ressortområder til Gert 

• Store maledag: udskydes til næste år. 

• Søbrugerrådsmøde den 15. oktober (eller senere) for at tage møde tidligt i forhold 

til at aftalen med stiftelsen om brug af søen er til genforhandling. 

• Udvidelse af trivselsrummet – pt. ikke noget nyt. Der iværksættes dog 

brandrådgivertjeneste. 

• Generalforsamlingen 

o Kandidater til bestyrelsen: Vi sonderer terrænet i forhold til 

næstformandsposten. Øvrige medlemmer af bestyrelsen, der er på valg, 

ønsker at genopstille. 

o Emner til generalforsamling: Forslag til initiativer og nogen, der har lyst til at 

bidrage til 1. Hvordan vi kan få flere nye medlemmer og 2. hvordan vi bliver 

bedre til at markedsføre klubben og vores aktiviteter 



 
 

o Ny tradition for at styrke fællesskaber omkring søen: Roklubben inviterer til 

søbrugerfest den 18. januar.  

• Fremtid hvornår og hvordan? Fællesskab – flere medlemmer – profilering og 

markedsføring. 

Initiativer omkring markedsføring, ny hjemmeside mv. 

Nye medlemmer, rekruttere blandt 5., 6. og 7. klasser 

Arrangementer til ungdomsroer. Trainings T-shirt. 

Et arbejde der vil blive planlagt hen over vinteren, så aktiviteter kan søsættes til 

næste sæson. 

 

3. Næstformand. Klaus Steffensen 

Intet nyt. 

 

4. Kasserer. Lene Pålsson 

• Status økonomi 

Status på kvartalsregnskab blev gennemgået. 

• Budget 2025 

Der lægges op til at Christian indhenter 350.000,- kr. i sponsorater. 

Rengøring anslås til 60.000,- kr. 

 

5. Kaproningschef. Bo Vilhelmsen 

• Trivselsrummet: Iværksættelse af brandrådgivningstjeneste. 

• Rulleskinner: Skinner er bestilt hjem 

• 8’er til Ringsted: Bestyrelsen giver tilsagn om at udlåne en 8’er til Ringsted Roklub 

til deres standerstrygning. 

• Klubtrænerkursus: Mads og Valdemar ønsker at deltage. 

• Begynderkaproning: Stor succes. Skal gentages i 2025. DFFR støttede med 2.000,- 

kr. Gert sender detaljer vedr. afregning til Lene. Næste gang foreslås der en mindre 

egenbetaling til mad og drikkelse. 

• Vintertræningstider:  

Mandag: 8.30-10: Spinner, 10-11.30: Spinner, 16.30-18, 18-20: Mastersroning 



 
 

Tirsdag: 6/7-9: Morgenroer, 17-18.30: Motionsroning 

Onsdag: 8.30-10: Spinner, 10-11.30: Spinner. 16.30-18, 18-20: Mastersroning 

Torsdag:6/-9: Morgenroer, indtil 1.11. 16.30 – 18, efter 1.11. Gymnastik i salen på 

Borgerskolen kl. 17-19, 17-18.30: Motionsroning 

Fredag: 9.30-11: Spinner 

Lørdag: 9.30-11: Roning på vand/ergometer afhængig af vejr og vind 

Søndag: 9.30-11: Roning på vand/ergometer afhængig af vejr og vind 

 

6. Rochef. Anne Ørsted 

• Førstehjælpskursus og svømmeprøve: forsøges arrangeret i samarbejde med 

kajakklubben 

Sociale arrangementer 

• Standerstrygning den 26/10. Der arrangeres fælles morgenmad kl. 8.00 og 

arbejdsdag indtil kl. 12.30, kl. 13.00: klubkaproning, standeren stryges kl. 16, fest 

starter kl. 18.00. 

• Fest for søbrugere, hvor klubben inviterer til fest den 18. januar. Præsenteres på 

generalforsamling 

 

7. Husforvalter. Kirsten Kuhn Iversen 

• Nøglesystem: Gert undersøger, hvorvidt vi selv kan anskaffe nøglesystem evt. med 

støtte fra kommunen. 

• Rengøring: Der er ansat en ny rengøringshjælp. Hun starter den 24.10. Kommer 

umiddelbart om torsdagen 

• Skraldespandstømning: Både Anne og Mølvig er tilmeldt sms service. Det viser sig, 

at skraldespandene skal køres op til værkerne for at blive tømt. Der er ikke længere 

tømning ved klubhuset. 

 

8. Materielforvalter. Christian Mølvig 

• Vintervedligehold: arrangeres i november. Bådende trænger til at blive vasket og 

poleret. Materielforvalter gennemgår bådende for mangler. 



 
 

• Fondsansøgninger – status blev givet. I alt er der i det sidste år hentet 515.000 kr. 

ind via ansøgninger om eksterne sponsormidler. 

• Nyanskaffelser 

o Både 

o Skoindkøb via tysk agent fra Filipi (10 stk.) 

o Ny bådtrailer undersøges 

• Salg af gamle både – der lægges ikke pt. op til salg af materiel 

 

9. Ungdomsleder 

Hvad skal der til, for at ungdomsroere kan ro på vandet om vinteren? 

Bestyrelsen understregede, at man ikke ønsker at slække på sikkerhedskrav i forhold til 

roning på vand under vinterreglementet. Ungdomsroere, der gerne vil ro om vinteren skal 

få tilladelse af bestyrelse, der skal indhentes skriftlig tilladelse fra forældre, der skal bæres 

redningsvest når vandet er 10 grader og derunder og der skal være motorbåd ledsagelse. 

Hvilke både må ungdomsroere bruge? Ønsker en liste over hvilke både, hvilke roere må 

benytte. Gert sender materiel liste til Christian, der laver et udkast til, hvordan materiellet 

fordeles mellem rogrupperne. Bestyrelsen godkender ny fordeling på næste møde. Denne 

hænges op i bådhallen. 

 

10. Repræsentant for Morgenroerne 

Intet nyt. 

 

11. Repræsentant for Spinnerne 

Intet nyt. 

 

12. Evt. 

Generalforsamling den 14. november kl. 19 

• Drøftelse af emnerne: 

o Rekruttering af nye medlemmer 

o Branding og markedsføring 



 
 

• Efterlysning af et medlem, som kunne have lyst til at overtage posten som kasserer 

efter Lene, der går ind i sidste sæson 

• Medlemmer opfordres til at have kage med 

• Robert agerer ordstyrer. 

 

13. Dato for næste bestyrelsesmøde 

Afholdes den 29. oktober med forberedelse af generalforsamling. 


